
 
 

 

21. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila dne 22.1. 2013 ob 

19,00uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje   

 

 

 

Prisotni. 

 

Člani sveta: Franc Živec, Anton Peršič, Miha Remec, Dominik Ličen. 

 

Milivoj Gorup in Davorin Faganel upravičeno odsotna. 

 

Sejo je vodil predsednik sveta KS Franc Živec. 

 

Dnevni red: 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje sveta KS 
2. Obravnava predloga Odloka o krajevnih skupnostih 
3. Informacija in sklepanje o izgradnji ceste pri hiši Osek35,Gorjan Jožica 
4. Poročilo o delu v KS v zadnjem obdobju 

 ogled ceste v Čikavcu 

 ogled poti v oseške gmajne 

 predračuni za popravilo poti Stari mlin-Blenkovšče 
      5.  Razno- pobude in vprašanja  
 

 

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje sveta KS 

 

Zapisnik se sprejme s pripombo, da predsednik KS Franc Živec sporoči Antonu Peršiču 

zadeve, katere so odprte do občinske uprave. 

 

2..Obravnava predloga Odloka o krajevnih skupnostih 
 
Člani sveta KS smo bili seznanjeni z predlogom odloka  o krajevnih skupnostih. 

 

3. Informacija in sklepanje o izgradnji ceste pri hiši Osek35,Gorjan Jožica 
 

KS je seznanjen z informacijo o gradnji ceste v Oseku pri hiši št. 35 in se strinja z izgradnjo 

ceste. 

 

4. Poročilo o delu v KS v zadnjem obdobju 
 
V seznanitev glede poti pri Košuta Klavdiju. Glede te poti bo pogovor potekal še na naslednji 

seji.  



Predsednik Franc Živec si je z Rijavec Jožefom ogledal pot v Ošeške gmajne. Svet KS se je 

odločil, da za popravilo le te poti plača 4 strojne ure. 

 

Predsednik je bil na obisku pri g. Jugu glede stare povezovalne poti  Osek-Užiče ali 

Blenkovšče-Stari mlin. Z strani Juga je obljubljeno, da obnovo te poti plača občina. 

Predsednik je poiskal že dve ponudbi za popravilo te poti in sicer od Krkoč Mitje in od 

Kobala.  

Člani KS smo predlagali, da bi v tej obnovi bila pot obnovljena do Oseka ne pa le do 

Blenkovšča. 

 

5. Razno- pobude in vprašanja 

 

Predsednik je še povedal, da je obiskal družino Mickovski glede parkiranega vozila na cesti.  

Dominik Ličen je povprašal kako je s parkirnimi mesti in kontejnerskimi mesti na Rovinknem 

in Topčevem. 

 

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21,30uri. 

 

 

 

 

                                                                                                        Predsednik sveta: 

                                                              

                                                                                                         Franc Živec 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


